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Több olyan fényképet osztott meg kedden kora délután a polgármesteri hivatal a Facebook-old
alán , amiből
az derül ki, hogy a szombati, lombtalanításként beharangozott akció nem a legfényesebben
sikerült. Hogy kinek a hibájából, ez egyelőre nem világos, csak az, hogy mind a zöldhulladék,
mind pedig a háztartási szemét nagyon felgyűlt a hétvégére a város szeméttárolóinál.

  

Ezt látta meg a polgármester, amikor a helyszínre ment, s nem csodálkoznánk, hogyha nagyon
fel lenne háborodva – azt is megkockáztatjuk, hogy több szemetet látott egyszerre, mint két
legutóbbi elődje, akik inkább avatókra szerettek járni, mintsem büdös, mocskos szeméttárolókat
nézegetni és kerülgetni.

  

A sorozat emblematikusnak számító képén Gálfi Árpád polgármester mellett Ferencz István
egykori önkormányzati képviselő, többszörös polgármester-jelölt, jelenleg lakószövetségi elnök
(aki azért látott egyet s mást az elmúlt hatvan évben...) látható, illetve 
Bodrogi Előd
, a 
helyi rendőrség környezetvédelmise
. A képet átméreteztük, de ez azt jelenti, hogy még több szemét volt a helyszínen, csak az alja
lemaradt a fotóról.
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https://www.facebook.com/varoshaza/?fref=ts
https://www.facebook.com/varoshaza/?fref=ts
/itthon/kozelet/23573-megjarod-ha-rossz-helyre-dobod-a-szemet
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Később tárgyaltak a szemét elszállításával megbízott cég, az RDE helyi vezetőjével  is, a gond
meg lesz oldva, sőt kamerákat szerelnek majd a szeméttárolókra, s így valakik ellenőrizni
fogják, majd felelősségre vonják a notórius szemetelőket. Még nyilvánosságra is hoznák a
személyüket.

  

De azért Gálfinak mégsem szabadott volna ennyi szemetet látnia egyszerre.
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/itthon/51-gazdasag/20254-koszta-attila-nem-lehet-azt-mondani-hogy-szemetes-varosban-elunk

